
 

SKOLEBESTYRELSEN 

SNEJBJERG SKOLE 

Torsdag d. 20. februar kl.:17.00 -19.30 

STED: Mødelokale C ved administrationen  

Fmd. initialer: MF 

Til stede: 
Niels Røjkjær Dalmose (ND) Afbud 
Birgit Torbøl Beenfeldt (BB)  
Carsten Keller Hansen (CH) 
Monika Bukhave Fruergaard (MF) 
Camilla Munk Brahms (CB) 
Olga Cyganova (OC) 
Sebastian Markdanner Flæng (SMF)  
Henrik Kokholm (HK) Afbud 
Vibeke Buskbjerg (VI) 
Marianne Bach Jørgensen (MJ) 
Bjørn Kirkegaard (BK) 
Lillian Krarup (LI) 
Elevrådet: Marie og Mira Afbud fra begge 
 
Afbud: Niels, Henrik, Marie, Mira 
Fraværende:  

 
 
 
 

1. Temadrøftelse (60 min):  
’En skole der kan mere for flere’ 
 
Drøftelse ud fra tilsendte oplæg fra parterne 
i Sammen om skolen.  
 
Bilag, som bedes forberedt hjemmefra, 
vedhæftes dagsordenen 
 

Vi drøftede, hvilke faktorer, bestyrelsens vil prioritere i en 
”skole, der kan mere for flere” 
 
 

2. Elevrådet. (10 min) 
 
Nyt fra elevrådet. 
 

Elevrådet har haft fællessamling i dag, som var en succes, hvor 
de samme gang i opgaven med en skole der kan mere for 
flere. De yngste lavede tegninger, mellemtrinnet lavede en 
padlet med ideer og udskolingen er i gang med at lave en sang 
Elevrådet har selv lavet en film om fællesskaberne på 
Snejbjerg Skole. Skolebestyrelsen så filmen, og der var stor ros 
til elevrådet. 

Pause (15 min) 
 

 

3. Skoleårets planlægning (20 min) 
Timefordelingsplan 
Skoledagens opbygning 
 

Bjørn gennemgik den foreløbige timefordelingsplan 
Buskørslen skal fortsat koordineres med Engbjerg Skolen  
Bibeholder timetallet i henhold til de vejledende timetal. 
Klassenstime bliver en fast skemabrik. 
Minimumstimetallet bliver overholdt 
ATK er fortsat en del af skoledagen. De idrætstimer, som 
sidste år blev fjernet, kommer tilbage på skemaet. 
Det lokale valgfag venter til 27/28, hvor det skal 
implementeres. 
 



4. Opfølgning (10 min) 
- opfølgning fra udvalget omkring 
skolemadsordning 
 
Bilag: Revideret samhandelsaftale med 
caféen 
 

Der har været møde med caféens personale. Her blev 
samhandelsaftalen gennemgået. Der er kun få, der bestiller 
mad på forhånd. Aftalen blev, at skolebestyrelsen skal 
profilere bestillingsdelen. Hvis der fortsat ikke kommer nok 
bestillinger ind, vil denne ordning blive slettet.  
 
Udvalget mødes med caféen igen inden sommerferien. 
Det vil være en god ide at lave en spørgerunde på Forms ved 
forældrene forinden, der udsendes på AULA.  

5. Referat, siden sidst, orientering og 
meddelelser (30 min) 
 
- Personalenyt 
- Økonomi SFO og skole 
- Siden sidst SFO og skole 
 
Bilag:  
Økonomioversigter skole og SFO tilsendes 
 

Der har været mange pædagogmedhjælpere, der skulle ud og 
rejse, så derfor har der været en stor udskiftning i SFO’en.  
 
Bjørn gennemgik det endelige regnskab for 2024. Resultatet 
ender på et minus på knap 1,4 mio. kr. 
 
Frugtordningen (forældrebetalt eftermiddagsmad) ændres til 
halvårlig betaling 
 
Balance-pædagogerne og ledelsen er fortsat i gang med at 
gentænke Balancen.  

6. Eventuelt. (5 min) 
 

Et ønske om at få skærm i spisepausen på som et punkt. 
Skolebestyrelsen vil gerne, at lærerne forinden svarer på, hvad 
de tænker om brug af skærm. 
 
Eleverne har et ønske om, at lærerne bruger mikrofoner til 
fællessamlingerne, da de kan have svært ved at høre, hvad 
der bliver sagt.  
 

7. Næste møde. 
 

Tirsdag d. 18. marts kl. 17.00-19.30 
 

 


